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Protokół nr 149/22   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 9 września 2022 r., 

które odbyło się w trybie zdalnym 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - Przewodniczący Zarządu Powiatu  

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

 

          

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu 

3. Pan Zbigniew Wiśniewski   - dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego  

                   im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu (I LO) 

4. Pan Zenon Kołodziej   - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, 

        Sportu i Promocji w Starostwie Powiatowym

        w Wieluniu 

5. Pan Bartłomiej Panek   - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

        w Wieluniu (PZD) 

6. Pani Renata Tatara   - dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego  

         im. Janusza Korczaka w Wieluniu (II LO) 

7. Pani Elżbieta Urbańska-Golec  - dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu  

         (ZS nr 1) 
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8. Pan Mirosław Kubiak  - dyrektor Specjalnego Ośrodka   

        Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach

        (SOSzW) 

9. Pani Anna Pakuła    - inspektor ds. strategii, inwestycji  

        i pozyskiwania środków zewnętrznych  

        w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

 

 

 

Lista obecności członków Zarządu stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CXLIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie sprawozdania Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu za I półrocze 2022 r.  

– temat sesyjny.  

5. Przyjęcie sprawozdania z realizacji rządowego programu „Aktywna tablica”  

– edycja 2021 – przez szkoły, dla których organem prowadzącym jest powiat 

wieluński.  

6. Sprawy bieżące. 

7. Wolne wnioski. 

8. Zamknięcie CXLIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CXLIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CXLIX 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

   

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady 

są prawomocne, ponieważ widzi, że na czacie jest obecnych 5 członków Zarządu 

Powiatu. Dodał, że pan wicestarosta ma problem z łącznością, więc w tej chwili będą 

obradować w składzie 4-osobowym. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.   

 

 

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że wszyscy otrzymali porządek obrad z tym, że wczoraj pojawiły się dodatkowe 

materiały, które wynikają z  tego, że muszą podjąć decyzję, ponieważ dzisiaj mija 

termin złożenia wniosku do Ministerstwa Obrony Narodowej w związku z klasą  

w II Liceum Ogólnokształcącym. Zaznaczył, że ten wniosek dotyczy zabezpieczenia 

wkładu własnego na zakup wyposażenia specjalistycznego oraz ubioru uczniów 

klasy przygotowania wojskowego w łącznej kwocie 23 460 zł, Zarząd będzie 

rozpatrywać tę sprawę w punkcie pn. „Sprawy bieżące”. Zauważył, że jest już pan 

wicestarosta.  

 

 

Do zdalnego posiedzenia Zarządu Powiatu dołączył Pan Krzysztof Dziuba  

– wicestarosta wieluński. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w pełnym  

5-osobowym składzie. 
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że drugi 

punkt, który proponuje wprowadzić w punkcie pn. „Sprawy bieżące” dotyczy wniosku 

w ramach programu „Cyfrowy Powiat”, więc te dwa wymienione tematy wprowadziłby  

w punkcie pn. „Sprawy bieżące”. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem porządku obrad 

oraz wprowadzeniem tych dwóch punktów w punkcie 6 pn. „Sprawy bieżące”. 

 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad oraz wprowadził dwa punkty w punkcie 6 pn. „Sprawy bieżące”: 

„Rozpatrzenie wniosku Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu o: 

1. zabezpieczenie wkładu własnego na zakup wyposażenia specjalistycznego  

w kwocie 15.540,00 zł oraz ubioru ucznia OPW w kwocie 7.920,00 zł, łącznie 

23.460,00 zł: 

2. zaakceptowanie Karty zgłoszenia do dofinansowania dla OPW w roku szkolnym 

2022/2023 oraz innych materiałów niezbędnych do realizacji procesu dotacyjnego; 

3. złożenie niezbędnych podpisów na Karcie zgłoszenia lub udzielenie 

pełnomocnictwa Dyrektorowi II Liceum Ogólnokształcącego im. J. Korczaka  

w Wieluniu do występowania w imieniu Zarządu Powiatu w Wieluniu w zakresie 

zawarcia, realizacji i rozliczenia umowy ze Skarbem Państwa reprezentowanym 

przez Ministra Obrony Narodowej na udzielenie przedmiotowej dotacji”.   

- „Wyrażenie zgody na złożenie wniosku przez Powiat Wieluński w ramach programu 

„Cyfrowy Powiat” Oś V. Rozwój cyfrowy JST oraz wzmocnienie cyfrowej odporności 

na zagrożenia – REACT-EU Działanie 5.1 Rozwój cyfrowy JST oraz wzmocnienie 

cyfrowej odporności na zagrożenia Program Operacyjny Polska Cyfrowa na lata 

2014-2020”. 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

 

 

 Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CXLIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 
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2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie sprawozdania Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu za I półrocze 2022 r.  

– temat sesyjny.  

5. Przyjęcie sprawozdania z realizacji rządowego programu „Aktywna tablica”  

– edycja 2021 – przez szkoły, dla których organem prowadzącym jest powiat 

wieluński.  

6. Sprawy bieżące. 

7. Wolne wnioski. 

8. Zamknięcie CXLIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie sprawozdania Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu za I półrocze 2022 r.  

– temat sesyjny.  

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał kierownika 

Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu – pana Bartłomieja Panka. Zapytał, czy pan 

kierownik chciałby coś dodać. Zauważył, że kierownik PZD w Wieluniu ma problemy  

z połączeniem, nie słychać go. Zapytał, czy są jakieś uwagi do tego sprawozdania. 

Udzielił głosu radnemu Wojcieszakowi. Nadmienił, że sprawozdanie zostało 

pierwotnie przygotowane, pan Henryk Wojcieszak zauważył jakieś błędy,  

ale to już jest ostateczna wersja sprawozdania. 

  Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że tabelki, do których miał 

uwagi już wszystkie zostały wyjaśnione. Powiedział, że ma tylko pytanie  

odnośnie sprzątania ulic miasta, to co płacone jest Komunalnej za sprzątanie dróg 

powiatowych w mieście? Zapytał, czy dobrze to rozumie. Powiedział, że nie słychać 

pana kierownika. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że on odpowie. Odrzekł, że z tego, co usłyszał to jest firma wyłoniona w ramach 
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przetargu i ta firma realizuje zadanie sprzątania ulic, ale nie ulic miasta, które  

są pod zarządem Urzędu Gminy i Miasta Wielunia tylko to są drogi, których zarządcą 

na terenie miasta jest powiat wieluński. Powiedział, że tak to wygląda. Zapytał,  

czy pan Henryk Wojcieszak usłyszał jego odpowiedź. Udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu. 

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że w sprawozdaniu 

jest podana kwota, np. plan: koszty utrzymania stanowisk pracy 1 696 600 zł,  

a wykonanie 841 tys. zł. Zapytał, czy to jest plan roczny, czy to jest plan półroczny. 

Dodał, że jest to dla niego trochę niejasne.  

 Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu dodała, że pan kierownik zaraz 

spróbuje się połączyć przez inną przeglądarkę, więc miejmy nadzieję, że będzie  

go słychać. 

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu powitał wszystkich.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy może powtórzyć 

pytanie. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że bardzo prosi. 

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu skierował pytanie do pana 

kierownika dotyczące sprawozdania, ponieważ mają podane kwoty według planu,  

np. koszty utrzymania stanowisk pracy 1 696 600 zł - czy to jest plan roczny,  

czy półroczny? 

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że to jest 

plan roczny, a wykonanie mają za półrocze. 

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że rozumie i dziękuje. 

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu powiedział, że wracając 

do pytania radnego Wojcieszaka, które słyszał, a nie potrafił się połączyć, to jeżeli 

chodzi o to sprzątanie to w miesiącach: marzec, kwiecień, maj, czerwiec mają  

do końca roku, oprócz grudnia, wyłonioną firmę z zapytania ofertowego na sprzątnie 

ulic miasta. Są to ulice miasta, które są pod ich nadzorem. To jest ul. Fabryczna,  

ul. Joanny Żubr, ul. Wojska Polskiego, także firma ma zadanie sprzątać, kosić 

minimum raz w miesiącu. Dodał, że to nie jest nic związanego z Komunalną. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował  

za wyjaśnienia. Zapytał, czy jeszcze ktoś ma jakieś pytanie. Nikt się nie zgłosił. 

Zapytał, kto jest „za” przyjęciem sprawozdania. 
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 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu z działalności 

Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu za I półrocze 2022 r. – temat sesyjny 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

 Sprawozdanie w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 5 

Przyjęcie sprawozdania z realizacji rządowego programu „Aktywna tablica”  

– edycja 2021 – przez szkoły, dla których organem prowadzącym jest powiat 

wieluński.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że otrzymali sprawozdanie. Dodał, że jest z nimi grupa dyrektorów poszczególnych 

szkół, którzy korzystali z tego programu „Aktywna tablica”. Otworzył dyskusję. Udzielił 

głosu radnemu Wojcieszakowi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że to było 

opóźnione, bo z tego, co pamięta to kilkakrotnie były przymiarki do zrobienia tego 

sprawozdania i to się tak przewlekało. W niektórych szkołach  po kilka razy robiono 

specyfikację. Zapytał, czy coś bliżej na ten temat.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że może pan naczelnik Kołodziej odpowie na to pytanie. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że nie bardzo rozumie pytanie pana Henryka Wojcieszaka. 

Zapytał, czy chodzi o specyfikację związaną z realizacją przez placówki konkretnie 

tego zadania, czy ogólnie zestawienie, bo nie bardzo rozumie pytanie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odrzekł, aby pan 

Wojcieszak włączył mikrofon. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że chodzi  

mu o realizację w ogóle tego programu, że tam były ciągle jakieś opóźnienia z tego 

tytułu z wielokrotnego sporządzania specyfikacji i nie bardzo wie o co tutaj chodziło. 
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Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji poprosił, żeby dyrektorzy może wypowiedzieli się w sprawie, dlatego  

że potrzeby były przygotowywane przez każdą placówkę, przez każdą jednostkę,  

a następnie wynikały z tego zobowiązania dotyczącego realizacji tych zadań, łącznie 

nie tylko z zakupem sprzętu na przykład, ale z przeprowadzanymi szkoleniami albo 

uczestnictwem w działaniach międzyinstytucjonalnych, czyli między placówkami. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu podziękował za odpowiedź. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś  

z dyrektorów chciałby odpowiedzieć, bo tego nie kojarzy. Dodał, że wie, że były 

jakieś problemy dotyczące właśnie realizacji tego zadania, ale to już po przetargu,  

że były jakieś tam opóźnienia związane z brakiem komponentów. Dopowiedział,  

że coś takiego mu się kojarzy, ale nie za bardzo pamięta, czy były jakieś związane  

z przetargiem. Powiedział, że jeżeli ktoś chciałby zabrać głos to bardzo prosi, a jeżeli 

nie to przechodzi do głosowania. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dodał, że nie otrzymali żadnych informacji o trudnościach związanych  

z przetargami. Natomiast chodzi o realizację, wykonanie później zadań związanych  

z zawartą umową.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Zbigniewowi Wiśniewskiemu. 

Pan Zbigniew Wiśniewski – dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego  

im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu powiedział, że chciałby się tylko 

wypowiedzieć w sprawie I LO. Poinformował, że u nich nie wystąpiły żadne 

problemy. Wszystko było terminowo, zgodnie z założeniami tego programu 

rządowego, więc tutaj nic więcej nie może powiedzieć, jak tylko, że wszystko zostało 

zrealizowane zgodnie z wcześniejszym planem. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że wie,  

że z „Dostępną szkołą” był problem, ale tutaj akurat z tą „Aktywną tablicą”  

nie za bardzo może sobie skojarzyć. Powiedział, że zamyka dyskusję. Zapytał,  

kto jest „za” przyjęciem przedmiotowego sprawozdania.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie z realizacji rządowego programu „Aktywna tablica” - edycja 2021  

- przez szkoły, dla których organem prowadzącym jest powiat wieluński (głosowało 5 

członków Zarządu). 

 Sprawozdanie w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Zdalne posiedzenie Zarządu Powiatu ze względu na problemy techniczne 

opuścił pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu. Zarząd Powiatu w Wieluniu 

obraduje w składzie 4-osobowym. 

 

 

 

Pkt 6 

Sprawy bieżące. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jako 

pierwszy „Rozpatrzą wniosek Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu o: 

1. zabezpieczenie wkładu własnego na zakup wyposażenia specjalistycznego  

w kwocie 15.540,00 zł oraz ubioru ucznia OPW w kwocie 7.920,00 zł, łącznie 

23.460,00 zł: 

2. zaakceptowanie Karty zgłoszenia do dofinansowania dla OPW w roku szkolnym 

2022/2023 oraz innych materiałów niezbędnych do realizacji procesu dotacyjnego; 

3. złożenie niezbędnych podpisów na Karcie zgłoszenia lub udzielenie 

pełnomocnictwa Dyrektorowi II Liceum Ogólnokształcącego im. J. Korczaka  

w Wieluniu do występowania w imieniu Zarządu Powiatu w Wieluniu w zakresie 

zawarcia, realizacji i rozliczenia umowy ze Skarbem Państwa reprezentowanym 

przez Ministra Obrony Narodowej na udzielenie przedmiotowej dotacji”.  

Powiedział, że odda teraz głos pani dyrektor – Renacie Tatara. 

 Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu powiedziała, że zgodnie ze swoim pismem prosi  

o zabezpieczenie tego wkładu w kwocie 23 460 zł. Dodała, że tak jak już pan 
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starosta powiedział, jeżeli są jakieś pytania to bardzo prosi. Zaznaczyła, że tylko 

jeszcze tutaj do tego chciałaby mimo wszystko dopowiedzieć jedną rzecz, ponieważ 

jest w kontakcie z panią major z CWCR (Centralne Wojskowe Centrum Rekrutacji)  

i tutaj pani sugerowała, że do podpisania w ogóle Karty zgłoszenia i wszelkich 

niezbędnych dokumentów wystarczy dyrektor szkoły i skarbnik, aczkolwiek  

też nie jest do końca o tym przekonana, że tak będzie dobrze i tutaj prosiłaby może, 

żeby jeszcze był dopisany mimo wszystko starosta pan Marek Kieler. To tak  

w razie takiego zabezpieczenia. Przekazała, że te informacje ma podawane 

telefonicznie, więc to taka jej tylko sugestia, żeby jednak tutaj był starosta dopisany, 

bo gdzieś tak z jej strony będzie to bezpieczniej. Dodała, że poza tym wszystko jest 

w piśmie. Jeżeli są jakieś pytania to bardzo prosi.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował pani 

dyrektor. Skierował się do pana skarbnika z pierwszym pytaniem - czy są pieniądze? 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że jeszcze  

nie mamy, ale jak musimy mieć, to musimy skądś przesunąć te środki. Dodał, że ma 

tylko pytanie - jeżeliby tego dofinansowania nie dostali, to czy musieliby to zadanie 

wykonać, czy nie? 

 Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu powiedziała, że muszą wykonać to zadanie. Dodała,  

że pierwszą Kartę zgłoszenia zrobiła na niższą kwotę i ta sama pani major 

poinformowała ją, że jeżeli to jest klasa OPW (Oddział Przygotowania Wojskowego) 

otwierana po raz pierwszy w szkole, to należy wykorzystać maksymalne 

dofinansowanie i stąd tam jest ta zwyżka o około 3 tys. zł, bo na przykład kurtki, które 

dzieci otrzymują, chciała troszkę zaoszczędzić już na wstępie i napisała w pierwszej 

Karcie zgłoszenia 32 sztuki, a pani jej powiedziała, że te kurtki uczniowie dostają  

na 4 lata i w ogóle to wszystko, co jest to jest dofinansowanie raz na 4 lata i te kurtki 

dla dzieci będą w tym roku dla klasy pierwszej, za rok będą korzystać z tych kurtek 

klasy pierwsze i drugie, potem pierwsze, drugie, trzecie, itd., także mówili, że później 

nie będzie możliwości już powtórnego jak gdyby dołożenia po prostu.  

To dofinansowanie jest przydzielane raz na 4 lata bezdyskusyjnie.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że pytanie jest 

takie, bo rozumie, że 32 sztuki kurtek to jest jedna klasa, prawda? W przyszłym roku 

też będzie druga klasa 32 sztuki. Czy nie będzie już tej klasy? 
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 Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że nie. To jest raz na 4 lata dofinansowanie.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odrzekł, że właśnie się pyta  

- czy w przyszłym roku będą musieli zapłacić za całe umundurowanie?  

 Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że pani jej powiedziała, że te kurtki, które teraz 

otrzymujemy będą dla dzieci tej obecnej klasy pierwszej, za rok będą korzystać  

z tych kurtek klasy pierwsze i drugie, za dwa lata będą korzystać klasy pierwsze, 

drugie i trzecie.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy na zmianę będą 

chodzić w tych kurtkach. Dodał, że jeżeli w przyszłym roku będą kolejne 32 osoby  

to będzie 60 osób. Dopytał, czy na zmianę będą chodzić? 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że to jest tak jak w wojsku - mundur przechodzi na poszczególne roczniki. Udzielił 

głosu panu wicestaroście. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odrzekł, że jego zdaniem 

nie mają nad czym dyskutować, ponieważ składając wniosek do Ministerstwa Obrony 

Narodowej, Rada Powiatu podejmowała uchwałę, gdzie zobowiązali się  

do zabezpieczenia, więc tutaj nie ma w ogóle podstawy do dyskusji. Dodał, jeśli będą 

mieli w przyszłym roku klasę to będą musieli złożyć wniosek do Ministerstwa Obrony 

Narodowej. Jeśli zostanie pozytywnie rozpatrzony to będą mieli. Powiedział,  

że to jest umundurowanie dla tej klasy, dla cyklu tej klasy, która teraz wchodzi. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał,  

że pan wicestarosta wyjaśnił jak to będzie wyglądać w przyszłości.  

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji zapytał, czy może jeszcze uwagę zgłosić. Skierował się do pani dyrektor  

i powiedział, że w ilości sztuk kurtek mają wpisane 60 sztuk, a nie 32.  

 Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu wyjaśniła, że jest to poprawka i tak ma być, zgodnie  

ze wzorem przesłanym przez CWC. Dodała, że pani jej powiedziała, że ma tam  

nic nie zmniejszać, ponieważ to jest pierwsza klasa OPW. Dopowiedziała, że też się 

wszystkiego uczą tak naprawdę, robią to po raz pierwszy. Powiedziała, że nie ma 

takich jeszcze, w ogóle w kwestii OPW dokładnych, pełnych informacji. Jeszcze  

nie jest dołączona do takiej platformy na Teams, gdzie są prawdopodobnie wszyscy 
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dyrektorzy tych klas OPW i tych klas wojskowych, więc jej też w tym momencie jest 

trudno odpowiedzieć na niektóre pytania.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował pani 

dyrektor. Zapytał, kto jest „za” zabezpieczeniem wkładu własnego w łącznej kwocie 

23 460 zł dla Oddziału Przygotowania Wojskowego w II Liceum Ogólnokształcącym. 

 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął decyzję  

o zabezpieczeniu wkładu własnego na zakup wyposażenia specjalistycznego  

w kwocie 15.540,00 zł oraz ubioru ucznia OPW w kwocie 7.920,00 zł, łącznie 

23.460,00 zł (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny pan Henryk Wojcieszak). 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że nie 

głosował pan Wojcieszak ze względu na kłopoty techniczne. Podkreślił, że decyzja 

Zarządu jest jednogłośna i wiąże się z zabezpieczeniem tych środków,  

o których była mowa. Zapytał, kto jest „za” zaakceptowaniem Karty zgłoszenia  

do dofinansowania dla OPW. 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) zaakceptował  

Kartę zgłoszenia do dofinansowania dla OPW w roku szkolnym 2022/2023 oraz 

innych materiałów niezbędnych do realizacji procesu dotacyjnego (głosowało 4 

członków Zarządu, nieobecny pan Henryk Wojcieszak). 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie 

nad podjęciem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie udzielenia Dyrektorowi  

II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu pełnomocnictwa  

do występowania w imieniu Zarządu Powiatu w Wieluniu w zakresie zawarcia, 

realizacji i rozliczenia umowy ze Skarbem Państwa reprezentowanym przez Ministra 

Obrony Narodowej na udzielenie dotacji celowej. 

 



13 
 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 962/22 w sprawie  udzielenia Dyrektorowi II Liceum Ogólnokształcącego  

im. Janusza Korczaka w Wieluniu pełnomocnictwa do występowania w imieniu 

Zarządu Powiatu w Wieluniu w zakresie zawarcia, realizacji i rozliczenia umowy  

ze Skarbem Państwa reprezentowanym przez Ministra Obrony Narodowej  

na udzielenie dotacji celowej (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny pan Henryk 

Wojcieszak). 

 Uchwała Nr 962/22 stanowi załącznik do protokołu. 

  

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że bardzo  

by prosił, aby w miarę możliwości ze względu na to, że pani dyrektor musi dzisiaj  

to wysłać, dokonać stosownych podpisów na uchwale. Zapytał, czy dobrze mówi. 

 Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że dokładnie tak. Podkreśliła, że bardzo 

dziękuje za decyzję, już bierze się do pracy i będzie też zabiegać o podpisy. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował  

i powiedział, że zamyka ten punkt. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że pani dyrektor 

zaproponowała jakąś dziwną konstrukcję reprezentacji - jak już jest pełnomocnictwo 

to już pani dyrektor podpisuje. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tak. 

To już nie ma o czym dyskutować, bo tu już jest pełnomocnictwo i pani dyrektor 

otrzymuje pełnomocnictwo, i działa w imieniu Zarządu Powiatu, więc ta konstrukcja 

nie jest potrzebna tylko są potrzebne podpisy 4 członków Zarządu na uchwale. 

Dodał, że jak ktoś nie może podjechać, to bardzo prosi zasygnalizować to wyśle 

kierowcę i dojedzie do każdego.  

Podkreślił, że teraz przechodzi od punktu pn.: Wyrażenie zgody na złożenie wniosku 

przez Powiat Wieluński w ramach programu „Cyfrowy Powiat” Oś V. Rozwój cyfrowy 

JST oraz wzmocnienie cyfrowej odporności na zagrożenia – REACT-EU Działanie 

5.1 Rozwój cyfrowy JST oraz wzmocnienie cyfrowej odporności na zagrożenia 
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Program Operacyjny Polska Cyfrowa na lata 2014-2020. Nadmienił, że jest prośba  

o wyrażenie zgody przez Zarząd Powiatu na złożenie tego wniosku. Wkład własny 

jest niewymagany. Powiedział, że poprawi to cyberbezpieczeństwo i będą mieć wiele 

innych korzyści z tego projektu, typu wymiana serwera. Podkreślił, że to jest bardzo 

kosztowne urządzenie. W tych środkach będą mieć laptopy, oprogramowania  

i zabezpieczenia z tym związane, jeżeli chodzi o działalność teleinformacyjną. 

Zapytał ko jest „za” wyrażeniem zgody na złożenie wniosku przez Powiat Wieluński  

w ramach programu „Cyfrowy Powiat”. 

 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) wyraził zgodę 

na złożenie wniosku przez Powiat Wieluński w ramach programu „Cyfrowy Powiat” 

Oś V. Rozwój cyfrowy JST oraz wzmocnienie cyfrowej odporności na zagrożenia – 

REACT-EU Działanie 5.1 Rozwój cyfrowy JST oraz wzmocnienie cyfrowej 

odporności na zagrożenia Program Operacyjny Polska Cyfrowa na lata 2014-2020 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny pan Henryk Wojcieszak). 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 

Pkt 7 

Wolne wnioski. 

 

 

 Na CXLIX posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie były 

złożone 
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Pkt 8 

Zamknięcie CXLIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CXLIX posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu, dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu Zarządu. 

 

 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 


